
ΓΡΑΦ ΕΙΟ  Τ Υ Π Ο Υ  Π Ρ Ω Θ Υ Π Ο Υ Ρ ΓΟ Υ

Αθήνα, 28 Φεβρουάριου 1999

Ο  Πρωθυπουργός και Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ Κώστας Σημίτης, μετά την άσκηση του 
εκλογικού δικαιώματος του, στα πλαίσιο των προσυνεδριακών διαδικασιών του ΠΑ
ΣΟΚ, στη Νομαρχιακή Επιτροπή του Κινήματος, στον Πειραιά, προέβη στην ακόλουθη 
δήλωση:

«Εμείς τα τελευταία χρόνια, με κόστος, με κίνδυνο, προσφέρουμε σε όσους διώκονται, 
σε όσους υποφέρουν. Δεν έχουμε παρά να δούμε γύρω μας τους χιλιάδες Κούρδους, 
τους εκατοντάδες χιλιάδες Αλβανούς. Δεν έχουμε παρά να συγκρίνουμε την Ελλάδα με 
τις άλλες χώρες της Ευρωπαϊκής Ενωσης, τις τπο μεγάλες. Να δούμε τι δυνατότητες εί
χαν, τι πρόσφεραν και τι προσφέραμε εμάς.

Στην περίπτωση του Αμπντουλάχ Οτσαλάν, δώσαμε κάθε δυνατή ανθρωπιστική βοή
θεια. Είχαμε ξεκαθαρίσει από πριν, από πολύ παλιά, σε κάθε κατεύθυνση ότι θα ήταν 
τραγικό λάθος, στρατηγικό λάθος για την Ελλάδα, να αποδεχθα την κουρδοποίηση των 
ελληνοτουρκικών σχέσεων και της εξωτερικής πολιτικής της. Δεν πρόκειται να παίξου
με τα παιχνίδια εκείνων, οι οποίοι, με παράνομες πράξεις, προσπαθούν να μας εμπλέ
ξουν σε αναμετρήσεις που θα έχουν αρνητική επίπτωση στην πορεία του τόπου. Απέ
ναντι στον εσμό όλων αυτών, οι οποίοι συκοφαντούν, οι οποίοι με δήθεν υπερπατριω- 
τικαύς λόγους καταδικάζουν την πολιτική μας, οι οποίοι δεν ξέρει κανείς από πού έρχο
νται και ποιούς σκοπούς εξυπηρετούν, εμείς θα κρατήσουμε ψηλά την προοπτική της 
Ελλάδας. Εμείς θέλουμε την Ελλάδα ισότιμη στις διαδικασίες της Ευρωπαϊκής Ενοποίη
σης. Να έχει ρόλο στα Βαλκάνια. Να έχει φωνή στον κόσμο. Κάποιοι αυτό δεν το θέ
λουν, αλλά δεν θα πετύχσυν το στόχο τους. Εμείς θα ακολουθήσουμε σταθερά και ατα- 
λάντευτα αυτή την πολιτική: την πολιτική που οδηγεί την Ελλάδα μπροστά.

Το  Συνέδριο είναι ένα βήμα προς αυτή την κατεύθυνση. Είναι ένα βήμα για ανοικτή συ
ζήτηση, για δημοκρατική λειτουργία των κομμάτων. Είναι ένα βήμα για διαφάνεια. Και 
θα προχωρήσουμε. Γιατί μια σύγχρονη πολιτική ζωή θέλει συνέδρια, θέλει αντπταραθέ- 
σεις απόψεων, θέλει συνθέσεις, θέλει δημιουργία.' Ημασταν και θα είμαστε η παράταξη 

.της δημιουργίας.
♦  -

ΧΑΣΑΠΟΠΟΥΛΟΣ: Ο ι εκλογές πιστεύετε ότι θα επηρεαστούν από τις εξελίξεις στο θέμα 
Οτσαλάν.

* ·» ·

Π Ρ Ω Θ Υ Π Ο Υ Ρ ΓΟ Σ : Εμάς θα κάνουμε τη δουλειά μας και θα την κάνουμε συστηματικά. 
Και πιστεύω ότι ο ελληνικός λαός θα αναγνωρίσει αυτή τη δουλειά. Γ  ιατί, στα τρία χρό
νια που πέρασαν, έχουμε κάνει τεράστια βήματα. Και δεν πρέπει να το ξεχνά κανείς αυ
τό, κάτω από το κράτος ορισμένων εντυπώσεων της περιόδου, της συγκυρίας και της 
στιγμής, θα έλεγα».


